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1 Opening / trekking van het stemmingsnummer 

 

2 Vaststelling van de agenda van deze vergadering 

 

3 Vaststellen van de concept besluitenlijst van de raadsvergadering van 25 juni 2019 en van de commissievergadering van 18 juni 2019 

 

4 Raadsvoorstel: Verklaring van geen bedenkingen verlenen voor uitbreiding van Nedzink aan de Hoofdstraat 1 te Budel-Dorplein  

Portefeuille F.v.d. Wiel / steller Joris Kantelberg  

 

K. van Laarhoven, Cranendonck Actief! 

Naast een omgevingsvergunning is voor de nieuwbouw van Nedzink B.V. op het DIC-terrein een vergunning onder de Wet 

Natuurbescherming vereist. Op grond van een uitspraak van de Raad van State over het PAS kan vanaf 29 mei 2019 geen vergunning 

onder de Wet natuurbescherming worden afgegeven die is gebaseerd op het PAS. Kunnen we, met dit in het achterhoofd, wel een 

definitieve verklaring van geen bedenkingen afgeven? In de PAS-uitspraken heeft de bestuursrechter geoordeeld dat het Programma 

Aanpak Stikstof in strijd is met de wet. Dit betekent dat het Programma Aanpak Stikstof niet langer aan vergunningen die op grond van 

de Wet natuurbescherming verleend worden, ten grondslag mag worden gelegd. De PAS-uitspraken hebben tot gevolg dat projecten die 

gevolgen kunnen hebben voor Natura 2000-gebieden passend beoordeeld moeten worden, op dezelfde wijze als dat voor de 

inwerkingtreding van het programma moest gebeuren. Verlening van een vergunning op grond van de Wet natuurbescherming is 

mogelijk als er (door middel van saldering) per saldo geen nadelige gevolgen ontstaan voor Natura 2000-gebieden. Uit de 

ontwerpvergunning blijkt dat de stikstofdepositie per saldo afneemt. Dat betekent dat vaststaat dat er per saldo geen nadelige gevolgen 

optreden. Gedeputeerde staten zijn bevoegd om omtrent de aanvraag voor de natuurvergunning te besluiten. Gelet op het vorenstaande 

hebben wij er alle vertrouwen is dat de natuurvergunning (met een aanvullende motivering) verleend kan worden. 

 

W. Swinkels, VVD Cranendonck 

In hoeverre loopt de gemeente het risico dat, door een mogelijke uitspraak in de toekomst over het PAS, de vergunning weer 

ingetrokken moet worden? Gelet op het antwoord op de vorige vraag kan de natuurvergunning ook zonder gebruik te maken van het 

Programma Aanpak Stikstof verleend worden. Het risico dat de natuurvergunning later moet worden ingetrokken, is daardoor klein. 

 
5 Raadsvoorstel: Vaststellen van de Jaarrekening 2018 gemeente Cranendonck 

Portefeuille F. Kuppens / steller G. Janssen  

 

De vragen zijn opgenomen in afzonderlijke excelbestanden. 

 

6 Raadsvoorstel: Vaststellen van de 1e Burap 2019 

Portefeuille F. Kuppens / steller  Gerard Janssen  
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De vragen zijn opgenomen in afzonderlijke excelbestanden. 

 

7 Raadsvoorstel: Vaststellen van de kadernota 2020 

Portefeuille F. Kuppens / steller G. Janssen   

 

De vragen zijn opgenomen in afzonderlijke excelbestanden. 

 

8 Regionale samenwerking 

 

9 Rondvraag 

 

10 Sluiting 

 

 


